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NAANTALIN VAMMAISNEUVOSTO   PÖYTÄKIRJA 

Aika: tiistai 7.6.2022 klo 19.00 

Paikka: Kaupungintalon Valtuustosali 

Mika Ratilainen pj.  

Seppo Vainio vpj.  

Sini Paasikivi (poissa) 

Jussi Tähti (poissa) 

Anu Saarni  

Pertti Leinonen  

Lasse Eklund  

Eira Helomaa  

Marja Suominen  

Pia Ojala  

Aija Hulsi-Tervonen  

Anna Kortelainen siht.  

 

1. Kokouksen avaus 19.00. Tätä ennen ryhmä osallistui Heli Ojasen järjestämään Naantalin kes-
kustan esteettömyys seminaariin klo 17.00–19.00 

 

2. Pöytäkirjan tarkastajiksi valittiin Seppo Vainio ja Anu Saarni 

 

3. Kehitysvammaisten asumispalvelujen kilpailutuksen palvelukuvaukset. Keskusteltiin aiheesta, ja 
päädyttiin seuraavanlaiseen lausuntoon: 
 
Autetun asumisen osio oli neuvoston mielestä hyvä. 
 
Ohjattu/tuettu asuminen: 
- Henkilökunnan läsnäolo yksikössä kello 20.00 asti on liian varhainen. Kello 22.00 olisi minimi, 

sillä asukkaat tarvitsevat ohjausta/tukea iltatoimissaan, sekä yhteistä iltayhdessäoloa. 
- Asiakaslähtöisyys pitäisi olla avainsana, kun valitaan asuinpaikkaa. Kotikuntalähtöisyys on 

hyvä, mutta jos asiakas toivoo jotain muuta, tämä olisi hyvä huomioida. 
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Kysymyksiä, jotka jäivät askarruttamaan vammaisneuvoston jäseniä: 
 
 Eikö ohjauksen/tuen tarve ole jokapäiväistä? Miten asukkaat selviävät sunnuntaipäivistä?  
 
Onko tarpeellista, että hygieniatarvikkeet tulevat ”talon puolesta”? Jos ajatuksena on ohjatun/tue-
tun asumisen asiakkaan toimiminen, joko itsenäisesti/ohjatusti myös kaupassa asioidessaan, 
eikö omien tarvikkeiden valitseminen ole osa tätä toimintaa? 
 
Miksi kilpailutus tehdään niin usein? Paikka kun on kehitysvammaisen oma koti. 
 

4. Keskustan esteettömyysasioiden johtopäätös. 

hyvä tilaisuus ja iso hatunnosto. että tällainen järjestettiin ja päästiin vaikuttamaan! 

 

5. Muita asioita ei ollut. Seuraava kokous on 1.9.2022 klo 17.00 Kaupungintalon valtuustosalissa 

 

 

 

 

Pöytäkirjan tarkistivat: 

 

____________________  ___________________ 

Seppo Vainio  Anu Saarni 

 

 

 


